
У оквиру коментара, Мирсад Ђугум је, незадовољан одговором на постављено 

питање Емира Кабила, поставио питање Влади Федерације БиХ и Федералном 

министарству финансија: 

 „На основу одговора министра финансија од 28. 07. 2011. године, бр. 05-15-57-

68/11, изражавам незадовољство достављеним одговором, а у којем се наводи да се 

Јавне здравствене установе финансирају по паушалу, те да је то разлог да се не уведу 

фискални уређаји, а они се уводе у приватни здравствени сектор. Из тог разлога 

постављам питања: 

1. Колико има здравствено неосигураних особа у ФБиХ? 

2. Колико особа нема здравствено осигурање, а које су у радном односу, а налазе 

се на чекању? 

3. Колико има запослених особа, али им се не уплаћује здравствено осигурање? 

4. На основу чега је донесена одлука да јавне здравствене установе немају обавезе 

евидентирања промета путем фискалних уређаја? 

5. Зашто се не поштује Закон из 1997. године, а којим су изједначене јавне 

здравствене установе и приватне здравствене установе, чиме је угрожен 

приватни сектор и бољи развој здравства, а осигураницима онемогућено да 

имају право на избор љекара?“ 

 
 


